

English

This e-mail, including any attachments, is confidential and may be privileged and is for the intended recipient(s) only. If received in error, please immediately delete this email and any attachments and contact the sender. Unauthorized copying, use or disclosure of this email or its content or attachments is prohibited. For full email disclaimer, [click here](#). Scotia iTRADE does not provide investment advice or recommendations and investors are responsible for their own investment decisions.

Scotia iTRADE ® (Order-Execution Only Accounts) is a division of Scotia Capital Inc. ("SCI"). SCI is a member of the Investment Industry Regulatory Organization of Canada and the Canadian Investor Protection Fund. ® Registered trademark of The Bank of Nova Scotia, used under license.

To unsubscribe from receiving commercial electronic messages, please [click here](#).

Français

Ce courriel, y compris toute pièce jointe, est confidentiel, peut faire l'objet d'un privilège, et est strictement réservé à ses destinataires. Si vous l'avez reçu par erreur, veuillez le supprimer immédiatement, ainsi que toutes ses pièces jointes, et communiquer avec l'expéditeur. Toute utilisation, reproduction ou divulgation non autorisée de ce courriel, de son contenu ou de toute pièce jointe est interdite. Pour la version complète de cet avis, [cliquez ici](#). Scotia iTRADE ne donne pas de conseils ni de recommandations de placement. Les investisseurs sont responsables de leurs propres décisions.

Scotia iTRADE^{MD} (comptes d'exécution seulement) est une division de Scotia Capitaux Inc. («SCI»). SCI est membre de l'Organisme canadien de réglementation du commerce des valeurs mobilières et du Fonds canadien de protection des épargnants. ^{MD} Marque déposée de La Banque de Nouvelle-Écosse, utilisée sous licence.

Si vous ne souhaitez plus recevoir des messages électroniques commerciaux, veuillez vous désabonner en [cliquant ici](#).